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Studierådsmötesprotokoll 2012–02–15

Närvaro: Mats Rydberg Studierådsordförande
Albin Rosberg Studierådssekreterare
Eliza Jing Vice Studierådsordförande
Felix Aronsson Världsmästare
Jacob Arvidsson Funktionär inom Studierådet
Jens Elofsson Kurskommisarie, Sekreterare tillika Propagandamästare
Christian Hernvall Funktionär inom Studierådet
Martin Larsson Funktionär inom Studierådet
Christian Lindgren Studierådets Webbansvarig
Ashley Lu Funktionär inom Studierådet
Julia Mauritsson Jämlikhetsombud
Alexander Pieta Theofanous Funktionär inom Studierådet
Johan Rönnåker Funktionär inom Studierådet
Peter Seimar Funktionär inom Studierådet, Källarmästare
Jonny Springare Funktionär inom Studierådet
Annie Sukino Funktionär inom Studierådet
Niklas Welander Funktionär inom Studierådet, t.o.m §11.1
Edward Linderoth-Olson
Daniel Lundell
Souzan Meana
Sara Thorman t.o.m §11.1

§1 OFMÖ Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet öppnat kl
12:15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar fanns att administrera.

§4 Godkännande av
dagordningen

Dagordningen godkändes med tillägget:

• §11.1 Marknadsföring.

§5 Föregående mötes
protokoll

Mötet beslöt

att godkänna protokoll från 2012-02-01.

§6 Meddelanden Jonny lät meddela att det var väldigt dåligt intresse på senaste
pluggfiket och att det därför ställts in.

Christian L. lät meddela att det tillsatts en ny förvaltningschef
för LU samt att LTH fått en ny prorektor.

Felix lät meddela att han träffat den nytillsatta VKOIn.

Julia lät meddela att det varit ett LiBe-möte som Carolina närva-
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rat på samt att Pub Proud infaller nästa vecka.

Christian L. lät meddela att institutionsstyrelsen för Dataveten-
skap har möte imorgon.

Mats lät meddela att det är informationsmöte för programled-
ningsledamöter ikväll kl 17:15 med utbildning, information och
diskussion. Vidare meddelade han att det infaller en specialise-
ringsmässa för C, D och E den 24e april mellan kl 12 och 14:15.
Tyvärr ligger specialiseringsfoldersarbetet på is, annars vore det
ett bra ställe att distribuera dessa.

§7 Valärenden och
nomineringar

Edward kandiderade till ledamot i Programledningen för Kina-
inriktningen samt Funktionär inom Studierådet. Existensen av
Programledningen för Kinainriktningen diskuterades kort. Mö-
tet beslöt

att välja Edward Linderoth-Olson, dt06el8, till Funktionär in-
om Studierådet.

att informellt godkänna Edward Linderoth-Olson, dt06el8, att
representera sektionen i Programledningen för Kinainrikt-
ningen.

Mats informerade att Fredrik Andersson önskade att bli entledi-
gad från samtliga poster på grund av exjobb. Mötet beslöt

att entlediga Fredrik Andersson, dt07fa5, från sin post som Funk-
tionär inom Studierådet.

§8 CEQ-uppföljning i
kurser

Mats frågade mötet hur det gått med att påminna föreläsare om
att ta upp fjolårets utvärdering på föreläsning. Mötet berättade
att Jan-Eric Larsson hade en noggrann genomgång i Datortek-
nik, EIT070. Victor Ufnarovski påbörjade istället en mailkonver-
sation där det uppdagades att det ej står i rektorsbeslut vem som
ska ta upp detta och att han istället vill fokusera på matematik-
undervisning snarare än uppföljning av kursutvärdering.

Mats fick folk att lova att de ska pressa föreläsare att visa fjol-
årets kursutvärderingsresultat för de kurser som påbörjas nästa
period.

§9 Gyllene Pekpinnen Mats påminnde mötesdeltagarna om att han vill få in nomine-
ringar.

§10 Kursombud Mats informerade att följande kurser saknar kursombud:

• Funktionsteori, FMAF01.

• Internet inuti, EITN30.

• Programvarutestning, ETS200.
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• Datorseende, FMA270.

Mats informerade att följande kurser saknar kursombud från In-
focom:

• Programmeringsteknik - fördjupningskurs, EDAA01.

• Endimensionell Analys, FMAA01.

• Datortenik, EIT070.

Christian L. påpekade att informationen på studierådets hemsi-
da om vad man ska göra som kursombud är ouppdaterad.

§11 Pågående kurser Alexander påpekade att Victor Ufnarovski är väldigt öppen för
kritik och lyckades fixa ett extra övningstillfälle när det efterfrå-
gades.

Peter påpekade att den andra laborationen i Datasäkerhet, EIT060,
handlar för mycket om C-programmering och för lite om datasä-
kerhet.

Christian L. påpekade att första projektet är sämre och föränd-
ring där bör prioriteras, det handlar mest om att hitta informa-
tion på internet.

Edward påpekade att det finns hjälptillfällen för C-programmering.

Julia påpekade att det är väldigt problematiskt för vissa studen-
ter att laborationerna i Fotonik, FAFF25, läses i fel ordning.

Peter påpekade att projektet i sagd kurs känns irrelevant för ut-
bildningen.

Mats påpekade att projektet finns för kraven på poäng i hållbar
utveckling.

Mats yrkade på streck i debatten. Mötet beslöt

att bifalla yrkandet i sin helhet.

§11.1 Markandsföring Jonny frågade om senaste pluggfikets dåliga intresse berodde på
dålig marknadsföring och hur detta kan förbättras?

Niklas påpekade att det troligtvis är effektivast att gå ut på före-
läsningar och informera.

Diskussionen gick in på generell marknadsföring för studierå-
det; hur man får folk till mötet samt informera att studierådet
existerar.

Mats ansåg att man, som representant för Studierådet, kan på-
minna om att folk ska fylla i CEQ-utvärderingen under sista fö-
reläsningen i kurser.
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§12 Övrigt Albin dementerade ryktet om att muntlig omtentamina i Krav-
hantering, ETS170, var för lätt. Man kunde bara tenta upp betyg
till 3 och Björn Regnell testade personen på de kunskaper denne
hade missat på skriftliga tentaminan.

Mats informerade att han inte kommer finnas på posten för evigt
och uppmanade folk att börja tänka på om de kan tänkas ersätta
honom till hösten.

Christian L. undrade hur det gått med det eventuella fusket som
uppdagades under höstterminen.

Mats informerade att det ska gås igenom under ett speciellt ut-
värderingsmöte.

§13 OFMA Studierådsordförande Mats Rydberg förklarade mötet avslutat
kl 13:03.

Vid protokollet

Albin Rosberg
Studierådssekreterare

Justeras

Mats Rydberg
Studierådsordförande
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